
CHARAKTERISTIKA SDH STODŮLKY  

Naše dorostenecké družstvo SDH Stodůlky vzniklo složením několika pražských sborů, mimo jiné i z dorostenců, 
kteří reprezentovali Prahu na loňských ročnících. Avšak přišla spousta nových tváří, které musely během jednoho 
roku zvládnout stovky, štafety i útoky. Podle nás všech obstáli nováčci na výbornou a nyní se je vám pokusíme 
představit. 

 Z těchto nováčků je na koši Martin, který to neměl jednoduché, co se koše i stovek týče. Navzdory tomu jeho 
snaha a tréninky dosáhly po čase výsledků. Dnes jsme rádi za to, jak se vždy snaží, i když kluci ví, že jeho 
zastavit, nebo jen zpomalit, je takřka nemožné. Další, kdo soutěží prvním rokem v dorostu, je Pavel. Ten se toho 
od začátku nebál a na svá relativně široká ramena si vzal nejen středy, ale i roli leadera štafet. V roli strojníka 
můžete vidět Kubu, který se již druhým rokem snaží, a je námi motivován být lepší a rychlejší než ostatní. Všichni 
mu věříme, že dostojí svého slibu a bude z něj skvělý stovkař. Další v pořadí je Dominik, který v útoku běhá 
“béčka”. Letos je to pro něj též první rok, a i přesto, že se nesnaží být za každou cenu vidět, stále na sobě maká a 
snaží se zlepšovat. Na rozdělovači nám kraluje Vašek. Ač tuto úlohu snáší velice trpce, zvládá ji z celého týmu 
nejlépe. Kromě rozdělovače v útoku ho můžeme vidět na štafetě překonávat bariéru. Nelze ani zapřít, že bez jeho 
skvostných stovek bychom se nejspíš sem, na mistrovství, nedostali. Na pravém proudu vám představíme Vojtu, 
který se ujal “hasičáku” ve štafetě 4 ×100 m. Jeho věčný optimismus a stále dobrá nálada rozzáří náš tým za 
jakýchkoliv podmínek. Posledním členem  týmu na levém proudu je Honza, který se zhostil úseku hadic na 
štafetě. Začátkem roku musel překonat obavy z vysoké lávky a pořádně cvičit cvakání rozdělovače. I tato píle 
přispěla k dobrým výsledkům na stovkách i štafetě. V neposlední řadě je tu Ondra v roli náhradníka. Jsme mu 
vděčni za to, že přijal nabídku a absolvuje toto mistrovství jako naše nesmírně důležitá záloha, která nás případě 
potřeby 100% podpoří. 

 Velké poděkování patří našemu trenéru Honzovi Koutkovi, který nám, kdykoliv bylo potřeba, ochotně pomohl a to 
nejen s problémy týkajících se požárního sportu. Patří mu náš velký obdiv, že sám zvládl celou naší partu i přes 
to, že jsme mu to často nedělali lehké. Děkujeme! 


